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No. 38412     

No. 38412     


	April 4, 2019
	
	Le 4 avril 2019

	
	
	

	BETWEEN:

[bookmark: _GoBack]City of Hamilton

Applicant

- and -

Madeline Smith, Laura Smith, and Randy Smith, minors by their Litigation Guardian, Florence Smith, and Florence Smith personally, Thomas Smith, Thomas Smith Jr. and Madeline Smith, Edward Smith, Gladys Lianos, George Lianos and Dawn Marie Safranyos

Respondents

AND BETWEEN:

City of Hamilton

Applicant

- and -

Alexandra Safranyos and Victoria Safranyos, both infants under the age of 18 years by their Litigation Guardian, Shelly Lalonde, and Shelley Lalonde personally, Cynthia Green and Dawn Marie Safranyos

Respondents
	
	ENTRE :

City of Hamilton

Demanderesse

- et -

Madeline Smith, Laura Smith, et Randy Smith, mineurs, par leur tutrice à l’instance, Florence Smith, et Florence Smith personnellement, Thomas Smith, Thomas Smith Jr. et Madeline Smith, Edward Smith, Gladys Lianos, George Lianos et Dawn Marie Safranyos

Intimés

ET ENTRE :

City of Hamilton

Demanderesse

- et -

Alexandra Safranyos et Victoria Safranyos, deux enfants de moins de dix-huit ans, par leur tutrice à l’instance, Shelly Lalonde, et Shelley Lalonde personnellement, Cynthia Green et Dawn Marie Safranyos


Intimées

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to file the response to the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C63133 and C63175, 2018 ONCA 760, dated September 19, 2018, is dismissed with costs.


	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de dépôt de la réponse à la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C63133 et C63175, 2018 ONCA 760, daté du 19 septembre 2018, est rejetée avec dépens. 
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